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財政部
Ministry of 
Finance

交通及建設部
Ministry of 

Transportation and 
Construction

有關政府採購業務及促進民間參與公共建設業務
Government procurement and private participation in 
infrastructure projects

有關技師及工程技師顧問公司管理等業務
Administration of professional engineers and 
engineering consulting firms

全國公共工程計畫執行之管制考核、工程管理（進度及品質）之督
導協調、工程資訊系統之建置與管理等事項
Control and surveillance of the implementation of public construction 
projects nation-wide, supervision and coordination of construction 
management (progress and quality), and establishment and 
management of construction information systems

國家發展委員會
National 

Development 
Council

表1 業務移撥圖

Fig. 1 PCC Reorganization Structure
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工程會將因行政院組織改造 力量擴大為三

行政院於99年7月26日核定「財政部」、「交通及建設部」及「國家發展

委員會」組織調整規劃報告，工程會業務移撥情形如右：

Government Reorganization to Disperse PCC Functions

In cope with the modifications to the organization of the Executive Yuan as 
approved on July 26, 2010, the functions of the PCC will be merged into the 
following three entities: the Ministry of Finance, Ministry of Transportation and 
Construction, and National Development Council. The following Fig. 1 shows the 
reorganization:

陳 副院長於100年4月1日主持
工程會卸新任主任委員交接典禮
Vice Premier Sean C. Chen holds 

the PCC present and former minister 
connection ceremony on Apr. 1, 2011
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工程會一級主管合照
A group photo of the PCC chief director-generals




